
 

 

Referat fra Generalforsamling i Vesterhavsklyngen onsdag den 

26. april 2023 kl. 19:00 i Staby Sognegård. 
 

Fremmødte: 15-20 personer. 

 

Bilag 

• Bilag 1: Slides til formandens beretning, regnskab, budget og strategi 

Dagsorden til generalforsamlingen jf. vedtægterne: 

1. Valg af dirigent 

Formanden byder velkommen og styrer valg af dirigent. Her vælges Henrik Olesen, der 

konstaterer, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet. 

 

2. Valg af referent. 

Anette Lillevang vælges 

 

3. Formandens/bestyrelsens beretning. 

Morten fortæller om de fokuspunkter, der har været i 2022. Han starter med IT-

platform og infoskærme. Jens Andreas har hidtil stået for Lokalnyheder mm, men med 

det nye system ophører Jens Andreas med det. Morten sender ham en stor tak for det 

fantastiske arbejde, han har lavet i den forbindelse. 

Fokus med det nye system er at få mest muligt samlet under en platform og få lavet et 

nyt setup på infoskærmene. 

De forskellige elementer i platformen er  

• Vesterhavsklyngens hjemmeside 

• Nyhedsbreve 

• Facebooksiden  

• Infoskærmene, som er placeret på 5 forskellige lokaliteter. 

 

Vedr. kalender er der en opfordring til at melde aktiviteter ind. Alle kan få et login, så 

man selv kan lægge aktiviteter ind. 

På infoskærmene er der en opsummering af, hvilke aktiviteter, der er lagt ind i 

kalenderen samt reklamer for sponsorerne. 

Morten fortæller om, hvordan man gør brug af Vesterhavsklyngens IT, og hvad det 

koster. 

En vigtig adresse er: kalender@vesterhavsklyngen.dk 

 

Ungehus 

Man er langt, og et par planlagte arbejdsdage skulle gerne sørge for, at det hele bliver 

færdigt den 30.-6. 2023. 

Efterlysning af ”voksne”, der vil given en hånd med og som ”kan selv”. Det er et yngre 

klientel, der frekventerer ungehuset nu, og de har brug for en hjælpende hånd. 
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Der blev stillet spørgsmål til den kommende drift og pigeaktiviteter. 

 

Aftenskolen Vest for Ulfborg 

Er lagt ind under AOF, men foreningen eksisterer stadig som en selvstændig forening 

med egen bestyrelse, men som for nuværende er i dvale. 

Mobilitet 

Jane Hove orienterer om arbejdet. Der er sendt brev til transportministeren om den 

manglende koordination mellem DSB og Arriva. Jane ved en masse om flexbusser og 

de busser, der trods alt kører.  

Jane vil gerne svare på spørgsmål omkring offentlig transport. 

Der skal laves et tiltag, så de unge også finder ud af, at flextrafik er noget, de må 

bruge. 

 

NNP 

Vesterhavsklyngen er inviteret med i borgerinddragelsesgruppen. Thor Frederiksen er 

repræsentant. 

 

SHN-energi 

Vesterhavsklyngen samarbejder med SHN-energi omkring foredrag 1. maj. 

 

Udfordringer 

Bestyrelsen er ikke fuldtallig, da der mangler udpegede medlemmer fra Madum og 

Thorsminde. 

Arbejdet i bestyrelsen besværliggøres også af, at bestyrelsesmedlemmerne er 

medlemmer af andre bestyrelser. 

Man skal forsøge at skabe en fællesskabsfølelse. 

 

Beretningen godkendes 

 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 

Regnskabet godkendt 

 

5. Fremlæggelse af budget 

Budgettet godkendt 

 

6. Indkomne forslag 

Der var ingen 

 

7. Fremlæggelse af strategi 

a) Få ungehus-projektet færdiggjort 

b) Øge brug og kendskab til Vesterhavsklyngens IT-platform 

c) Hvad skal vi med Vesterhavsklyngen 

 

8. Valg af bestyrelse samt præsentation af bestyrelsesmedlemmer udpeget af 

moderforeningerne 

Udpeget: 

• Helge Thomsen, Staby 



 

 
• Morten Paakjær, Husby 

• Anette Lillevang, Sdr. Nissum 

• Valgt på Generalforsamling: 

• Ivan Nielsen, Husby 

• Jane Hove, Staby – nyvalgt. 

 

9. Valg af suppleant 

Vivi Andersen, Staby 

 

10. Valg af revisor 

Aksel Gade Hansen genvælges 

 

Dirigenten af slutter generalforsamlingen 

 

 


